
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
25 oktober 2018  

nr 10/2018 
 

 

 

Sammanträde torsdagen den 25 oktober 2018 kl. 17.30 - 19.40   
Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum. 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Elvir Kazinic (S), ordförande §§ 1-26 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande  

§§1-26 

Kerstin Aggefors (S) §§ 1-26 

Staffan Svärd (S) §§ 1-26 

Galina Monsalves Leal (S) §§1-26 

Niklas Thorén (V) §§ 1-26 

Aleks Sakala (M) §§ 1-26 

Tatjana Kovacic (M) §§ 1-26 

Kerstin Thufvesson (M) §§ 1-26 

Mats Rydelius (M) §§ 1-26 

Asi Rebbati (L) §§ 1-26 

Estanislao Mboro (S) §§ 1-26 

Tara Rasul Aziz (S) §§ 1-26 

Kyllikki Iroegbu (S) §§ 1-26 

Omar Ahmed (S) §§ 8-26 

Tomas Beer (MP) §§ 8-26 

Sinan Tayeb (M) §§ 1-26 

Jean-Robert Nino (M) §§ 1-26 

Joar Forsell (L)§§ 1-26 

Banar Sabet (C) §§ 1-26 

Sofia Takho (KD)§§ 1-26 

 

 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Estanislao Mboro (S) för Martin Michel (MP) §§ 1-7, Kyllikki Iroegbu (S) för Ahmet 

Music (MP) §§ 1-7, Tomas Beer (MP) för Martin Michel (MP) §§ 8-26, Estanislao 

Mboro (S) för Ahmet Music (MP) §§ 8-26. 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-7: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, avdelningschef Ulrika 

Axelsson och nämndsekreterarna Hans Peters samt Josephine Lindström.                                                                                                              
 

Öppet sammanträde §§ 8-26: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, ekonomichef Alex 

Baena, administrativ chef Johan Hernman, avdelningschef Susanne Tengberg, HR-

chef Tiina Palmqvist, avdelningschef Ulrika Axelsson, avdelningschef Ingrid 

Brännström, avdelningschef Kim Lagerquist, strateg Ingrid Friberg och 

nämndsekreterarna Hans Peters och Josephine Lindström. 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 8-26: Ritta Eddib (Kommunal) och Nadja Gürsoy (SACO). 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordförande Elvir Kazinic (S) och vice ordförande Benjamin Dousa (M), 1 november 

2018. 
 Utses att justera  

 

 

  

 

Sekreterare                              Ordförande                        Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 25 oktober 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19:30  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 3, 4, 5, 11, 11a, 13, 14, 15 och 16  

 

Justerat den 25 oktober 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordförande Benjamin Dousa (M) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum 1 november 2018.  

 

Dagordningen godkändes med följande tillägg; 

§ 11 a Avsägelse av uppdrag i sociala delegationen.  
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

27 september 2018 justerats den 4 oktober 2018.    
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§ 3 
Yttrande över ansökan om adoption enligt 4 kap. 10§ föräldrabalken 
(FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 
Dnr 6.-497-2018 
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§ 4 
Yttrande till inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt ärende 

  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 1.4.-467-2018.  
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§ 5 
Lex Sarah utredning enligt 14 kap. 6§ socialtjänstlagen (SoL) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 1.2.2.-446-2018. 
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§ 6 
Anmälan av beslut om begränsning av umgänget enligt 14§ 2 st. 1 
p. lag om särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 
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§ 7 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 
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Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17:35 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.10.   
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§ 8 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Annika Funemyr lämnade följande information till nämnden under allmänhetens 

frågestund: 

 Om det våldsförebyggande arbetet. 

 Om den våldsförebyggande veckan som förvaltningen genomförde i 

början på oktober.  

 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Stadsdelsförvaltningen kommer erbjuda kostnadsfria 

höstlovsaktiviteter för barn under höstlovet. 

 Information om pågående IOP (Idéburet offentligt partnerskap). 

 Möte med trafikkontoret och fastighetsägare m.fl. angående städning 

och sophantering.  

 Stadsdelsförvaltningen har planterat vårlökar, exempelvis vid 

entréer, rondeller och i stadsdelar.  
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Frågor från nämnden 

Inga frågor inkom från nämnden.  
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§ 9 
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns. 
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§ 10 
Månadsrapport till nämnden i oktober  

 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 
Ärendet 
Sammantaget beräknas ett överskott om 0,5 mnkr såväl före som efter 

resultatöverföringar. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 8 oktober 2018.  

Dnr 1.2.1-499-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§11 
Ny delegering på grund av nya regler för adoption  
 
Beslut 
1. Stadsdelsnämnden delegerar till stadsdelsdirektören att enligt 4 kap 14 § 

föräldrabalken på uppdrag av rätten utse utredare i adoptionsärenden.  

2. Under förutsättning av nämndens beslut enligt punkt 1 ovan anmäler 

stadsdelsdirektören att hon vidaredelegerar beslut att utse utredare i 

adoptionsärenden till (lägst) biträdande enhetschef. 

3. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Sedan den 1 september i år gäller ny lagstiftning om adoptioner. Det nya 

regelverket har medfört förändringar i bland annat socialtjänstlagen och 

föräldrabalken. Förändringen i föräldrabalken innebär att när tingsrätten har 

inlett ett adoptionsärende ska rätten ge socialnämnden i uppdrag att utse en 

utredare som ska utreda om förutsättningarna för adoption är uppfyllda. 

Förändringen medför att det yttrande som överlämnas till tingsrätten i 

adoptionsärenden inte längre behandlas vid stadsdelsnämndens sammanträde. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden delegerar till stadsdelsdirektören att enligt 4 

kap 14 § föräldrabalken på uppdrag av rätten utse utredare i adoptionsärenden. 

Under förutsättning av nämndens beslut om detta anmäler stadsdelsdirektören att 

hon vidaredelegerar beslut att utse utredare i adoptionsärenden till (lägst) bitr. 

enhetschef. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 oktober 2018.  

      Dnr 1.1.-498-2018.  
 

     Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§11a 
Avsägelse av uppdrag i sociala delegationen  

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att Niklas Thorén (V) avsäger sig sitt uppdrag 

som ledamot i stadsdelsnämndens sociala delegation 2018. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Niklas Thorén (V), avsäger sig sin plats i stadsdelsnämndens sociala delegation 

för återstoden av 2018. Platsen i sociala delegationen lämnas vakant. 

Dnr 1.1.-557-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 12 
Rekommendation för konstgräs, gummigranulat och platsgjutet 
gummi 
Svar på remiss från miljöförvaltningen. 
 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Miljöförvaltningen har remitterat Rekommendation för konstgräs, 

gummigranulat och platsgjutet gummi. Rekommendationen omfattar anläggning 

av fotbollsplaner, mindre konstgräsplaner samt lekytor med gummigranulat eller 

platsgjutet gummi samt skötsel av befintliga sådana ytor. Bland annat säger 

rekommendationen att materialen ska undvikas, att krav ska ställas på materialen 

och att de ska skötas korrekt för att granulat inte ska spridas.   

 

Förvaltningen anser att förslaget till rekommendation är bra och att även 

åtgärdsförslagen är väl underbyggda. Förvaltningen håller med om att nya ytor 

med konstgräs med gummigranulat eller fallskyddsytor av gummi bör undvikas. 

 

Förvaltningen vill framhålla att det idag finns få alternativ med samma 

tillgänglighet som fallskydd av gummi. Detta kan skapa målkonflikter i 

nyproduktioner. Miljövänliga fallskyddsmaterial bör därför efterfrågas och 

undersökas ytterligare för att möjliggöra att nå tillgänglighets- och miljömål i 

framtida projekt. 

 

Förvaltningen föreslår också att hantering och råd vid rivning och återvinning av 

gamla anläggningar bör tas med i skötselplanen samt att stöd tas fram för 

upphandlare och kravställare om materialen och rekommendationen.  

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 oktober 2018.  

      Dnr 1.5.1.-341-2018.  
 

     Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande ingavs av Benjamin Dousa m.fl (M), Asi Rebbati m.fl (L), 

Tomas Beer (MP), Banar Sabet (C) och Sofia Takho (KD), enligt följande: 
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Majoriteten ställer sig bakom förvaltningens tjänsteutlåtande och vill därutöver 

anföra följande. – Anpassat efter förvaltningens tjut. Plast i offentliga miljöer 

ska minimeras och vi vill i den mån det går undvika dessa material på lekplatser, 

förskolegårdar, skolgårdar, naturmark och parker. Dessa ytor kan istället 

utformas med naturmaterial. Vi ser mycket positivt på att dessa 

rekommendationer tas fram för att adressera problemet med spridning av 

mikroplaster från stadens ytor till dagvatten och vattendrag. I ett förändrat 

klimat behöver vi också icke-hårdgjorda ytor för lokalt omhändertagande av 

dagvatten och minska effekter av värmeböljor. Stadens parker ska vara en 

tillflyktsort och en buffert för ekosystemtjänster i staden. Vi förstår att leriga 

gräsmattor är en utmaning ur ett skötselperspektiv men andra åtgärder kan och 

bör vidtas för att öka möjligheten att vistas i parkerna. Detta är viktigt ur ett 

barnperspektiv och dessutom bör det sättas ut information om vad man gjort för 

process till besökare av idrottsplatsen eller dylikt. 
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§ 13 
Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har utarbetat ett förslag till stadsövergripande matstrategi. 

Syftet är att bidra till bättre folkhälsa. Strategin omfattar alla verksamheter och 

är användbar oavsett om måltider utförs i egen regi eller av entreprenör. 

Livsmedelsverkets måltids-modell ska vara utgångspunkt för att främja 

samsynen på hälsa, kvalitet, hållbarhet, säkerhet, trivsel och pedagogiska 

aspekter. 

 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till förslaget om matstrategi och anser att den 

är tydlig och välstrukturerad. I strategin anges att matavfallet ska återvinnas. 

Förvaltningen tycket att det är bra, men vill framföra att förvaringen av 

matavfall behöver lösas på ett säkert sätt för att undvika problem med råttor, 

vilket i dagsläget är ett problem i stadsdelsområdet. Förslaget om att 

verksamheter som erbjuder måltider ska försöka erbjuda minst två rätter, varav 

en vegetarisk, varje dag kan bidra till minskad klimatpåverkan och till att det 

finns mat som tilltalar alla varje dag.  

 

I underlaget anges att matstrategin ska tillämpas i alla stadens verksamheter. 

Förvaltningen anser att det behöver tydliggöras att strategin även omfattar 

målgrupperna inom fritidsverksamhet såsom öppen förskola, parklekar, 10-12-

årsverksamhet, ungdomsgårdar och träffpunkter. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 1 oktober 2018.  

Dnr 1.5.1-368-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 14 
Svar på skrivelse från Lotta Edholm (L) om att införa ett 
våldspreventivt centrum 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Lotta Edholm (L) har utarbetat en skrivelse om att införa ett våldspreventivt 

centrum i Stockholm i enlighet med Botkyrkas modell. Stadsdelsförvaltningen 

håller med om att en nära samverkan mellan polis, skola och socialtjänst är en 

framgångsfaktor i arbetet med att förebygga våld och kriminalitet. Förvaltningen 

vill framhålla att det är viktigt att samverkan sker lokalt med redan befintliga 

verksamheter/myndigheter som känner till stadsdelarnas specifika utmaningar.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 28 september 2018.  

Dnr 1.5.1-338-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 
Betänkande från Mottagandeutredningen (SOU 2018:22) – den 
kompletterande promemorian Ett socialt hållbart eget boende 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Den kompletterande promemorian till Mottagandeutredningens betänkande 

handlar om förutsättningarna att begränsa möjligheterna för asylsökande att 

välja eget boende i vissa socialt utsatta områden. Utöver den sociala prövning 

som utredningen föreslår ska införas för asylsökande som bosätter sig i vissa 

kommuner, föreslås att vissa områden ska kunna undantas helt från möjligheten 

till eget boende med bibehållen dagersättning. Syftet är att begränsa de negativa 

konsekvenserna, såsom ökad trångboddhet, sämre förutsättningar för 

kommunerna att planera samt ökad segregation. 

 

Förvaltningen anser att det är en fördel att kommunerna själva får avgöra vilka 

kommundelar som behöver omfattas av områdesbegränsning. Förslaget väntas 

inte medföra några negativa ekonomiska konsekvenser för kommunerna. 

Däremot kan det bidra till att minska segregationen. Det är viktigt att begränsa 

boende-lösningar som riskerar att medföra trångboddhet, fysisk och psykisk 

ohälsa, ökad segregation och orimlig påverkan i vissa områden 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 oktober 2018.  

Dnr 1.5.1-464-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

 

Niklas Thorén (V) lämnade ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
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Reservation 
Niklas Thorén (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

Att besvara betänkandet från Mottagandeutredningen (SOU 2018:22) – den 

kompletterande promemorian Ett socialt hållbart eget boende med följande 

utlåtande. 

 

Vi anser att förslaget om att asylsökande ska förlora rätten till dagersättning om 

denne bosätter sig i eget boende i områden som bedöms ha socioekonomiska 

utmaningar är ett dåligt förslag.  

 

Enligt förvaltningens bedömning skulle en sådan områdesbegränsning inte 

medföra några ekonomiska konsekvenser för kommunerna. Må så vara men de 

ekonomiska konsekvenserna för individerna som utsätts för indragen 

dagersättning är enorm. Detta är givetvis tanken med förslaget eftersom målet 

är att bidra till att minska segregationen genom att det ska hindra asylsökande 

från att bosätta sig i just dessa områden. Förslaget är ett sätt att krångla till den 

redan komplicerade svenska byråkratin och risken är snarare att de asylsökande 

isoleras om de hindras från att bo nära vänner och släktingar och tappar det 

sociala sammanhanget. Effekten av förslaget är därmed högst oklart.  

 

Det finns många andra sätt att minska segregationen, genom att t.ex. bygga fler 

billiga och bra hyresrätter i överklassområden och genom att minska 

arbetslösheten i de områden som utredningen pekar på. Att lägga ansvaret för 

Sveriges segregation på individnivå anser vi är fel och vi tycker att det är 

viktigare att stärka de socioekonomiskt svaga områdena istället för att hindra 

människor från att flytta dit. 
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§ 16 
Trafikförändringar i SL-trafiken 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Remissen innehåller förslag på en trafikförändring under perioden  

9 december 2018 – 14 december 2019. Förslaget innebär att 30-minuterstrafik 

införs på linje 546 som går sträckan Jakobsbergs station-Viksjö-Tensta. 

Samtidigt införs en ny linje 551 som trafikerar Jakobsberg-Viksjö-

Barkarbystaden-Akalla måndag – fredag kl. 6.00-20.00.  

 

Förvaltningen har jämfört det aktuella förslaget med det förslag som 

stadsdelsnämnden behandlade i april 2018. Den remissen handlade om 

trafikförändringar som skulle träda i kraft i december 2018. Bland annat ingick 

en ändrad sträckning av linje 546, som skulle gå från Jakobsberg och Viksjö via 

Barkarbystaden till Kista.  

 

Förvaltningen ifrågasätter att Akalla blir slutstation för busslinjen, i stället för 

Kista, i det aktuella förslaget. Det blir en försämring för resenärer mellan 

Kista/Husby och t.ex. Barkarbystaden jämfört med det tidigare förslaget 

eftersom det innebär byte av trafikslag. En ytterligare nackdel är att den nya 

linjen bara ska trafikeras måndag – fredag. Förvaltningen anser att en ny 

busslinje mellan Jakobsberg och Akalla behöver trafikeras även på helgerna.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 oktober 2018.  

Dnr 1.5.1-506-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 17 
Rapport om feriearbeten sommaren 2018 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet  
Sommaren 2018 har 1549 ungdomar sökt sommarjobb. Alla sökande har blivit 

erbjudna ett arbete, stadsdelsförvaltningen erbjöd 1505 ungdomar sommarjobb 

och fackförvaltningarna har tillsammans erbjudit 44 ungdomar arbete. 1290 

ungdomar tackade ja till sitt erbjudande och anställdes av 

stadsdelsförvaltningen. Kostnaderna för feriearbete sommaren 2018 uppgick till 

cirka 18 mnkr. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 25 oktober 2018.  

Dnr 1.2.1-508-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 18 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inga inkomna skrivelser fanns. 
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§ 19 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 27 september till och med den 11 

oktober 2018. 
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§ 20 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna  

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 25 oktober 2018. 
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§ 21 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 22 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 19 september 

2018. 
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§ 23 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 20 september. 
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§ 24 
Protokoll från rådet för trygghet i fastigheter och utemiljö 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från rådet för trygghet i fastigheter och utemiljös 

sammanträde den 19 september 2018. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 oktober 2018 
 

Sida 32 

 

 

  

§ 25 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Följande delegationsbeslut anmäldes. 

 
 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2018-09-27 Personalärende – 

Överenskommelse 

 

 Ulla Thorslund  

stadsdelsdirektör 
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§ 26 
Inkomna rapporter, skrivelser m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmäldes följande inkomna dokument: 

 
1. Kommunfullmäktiges beslut angående strategi för Fossilbränslefri 

organisation 2030, 2018-10-01 
 

      2. Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, förvaltningsgruppens protokoll 

2018-10-18. 

 

  
  

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


